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Geachte dames en heren, 

 

Op 2 januari 2019 heeft de fractie van de SP vragen gesteld aan ons college over het verblijf van kinderen 

in de Maatschappelijke Opvang in Hilversum. 

 

Hieronder de antwoorden op de gestelde vragen. 

 

1. Is de wethouder het eens met de conclusies van de SP? 

 

Antwoord: 

 Het College onderschrijft het uitgangspunt dat kinderen niet langdurig in de opvang moeten verblijven 

en dat er op dit moment onvoldoende structurele uitstroommogelijkheden voor deze doelgroep zijn. 

Wij willen echter benadrukken dat de opvang geen onveilige en ongezonde omgeving voor kinderen 

en hun verzorgers is. In tegenstelling tot andere opvangcentra in het land heeft onze opvang namelijk 

een speciale afdeling (met een aparte ingang en team) voor meer kwetsbare doelgroepen, zoals ouders 

met kinderen. Op deze afdeling werken dan ook SKJ geregistreerde en HBO opgeleide begeleiders en 

wordt specialistisch zorg ingevlogen als dit nodig is. Voor alle kinderen is er een persoonlijk plan van 

aanpak en vanaf twaalf jaar worden kinderen ook individueel begeleid. Het opnamebeleid is er op 

gericht dat ouders met kinderen prettig en veilig kunnen leven, waarbij hun normale leven, zoveel als 

mogelijk, wordt gecontinueerd. Dit wordt ook onderschreven door de ouders met kinderen die daar 

verblijven. Conform het beleidsplan Bescherming & Opvang (p.27) is hier ook extra op geïnvesteerd 

en toegezien.  

 

Gemiddeld verblijven ouders met kinderen drie maanden in de opvang. Gezien de krapte op onze 

woningmarkt lukt het gezinnen vaak niet om dan door te stromen naar structurele huisvesting. Daarom 

zijn er ruimere dependances, waar zij tot die tijd kunnen verblijven. De (specialistische) begeleiding 

blijft dan gewoon doorlopen.  

 

2. Is de wethouder op de hoogte van de situatie van de 4 kinderen en hun verzorgers die op dit 

moment langdurig in de crisisopvang verblijven? 

 

 Antwoord: 

 Uit navraag bij de opvang blijkt dat twee van de vier kinderen en twee van hun vier verzorgers 

inmiddels zijn uitgestroomd, maar daar een moeder met drie kinderen voor in de plaats is gekomen. 
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Daarmee zitten per 18 januari jl. drie moeders met vijf kinderen voor de duur van maximaal 3 

maanden in de opvang. 

 

3. Welke concrete maatregelen heeft het college genomen om de situatie van deze kinderen zo snel 

als mogelijk te verbeteren? 

 

 Antwoord: 

 Aanvullend op bovenstaande maatregelen is medio vorig jaar het regionale project Huisvesting 

Maatschappelijke Doelgroepen (HMD) gestart dat inzet op de voorkoming van huisuitzettingen en 

toegankelijke, sociale huisvesting voor onder andere ouders met kinderen uit de opvang.  

 

4. Is de wethouder bereid om de 5 hierboven genoemde actiepunten van de SP ter harte te nemen? 

 

 Antwoord: 

 Het College is van mening dat zij voldoende inzet en toeziet op een veilige en kindvriendelijke 

opvang met de juiste (specialistische) begeleiding. Met de maatregelen uit het beleidsplan 

Bescherming & Opvang en het project HMD zetten we verder volop in op de uitstroom uit de opvang, 

passende zorg en voorkoming van dakloosheid. Onderdeel van dit beleid is dat ons succesvolle 

instrument ‘Huren onder Voorwaarden (HOV)’ regionaal voor alle doelgroepen wordt uitgerold. Ook 

passen wij als college de methodiek van “Vroeg erop af!” toe om te voorkomen dat huurders in een 

problematische schuldenpositie komen. Om de doorstroming op de woningmarkt te verbeteren zal een 

nieuwe Huisvestingsverordening voor 1 juli 2019 worden aangeboden aan de gemeenteraden in de 

regio ter besluitvorming. De eerste bouwstenennotitie is besproken in uw commissie Ruimtelijke 

Ordening en Wonen van 16 januari 2019. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 

 

 


